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Giallorossi nie mieli problemów ze zdobyciem kompletu punktów w

pojedynku z Chievo. Oto, co po spotkaniu mieli do powiedzenia jego

bohaterowie.

 

Rudi Garcia na konferencji prasowej

Cyniczna Roma, która zrobiła to, co musiała, a potem odpoczywała w

drugiej połowie. 

- Strategią był mocny początek i zdobyliśmy trzy gole w pierwszej połowie. To

piękna odpowiedź po przerwie, również ze strony graczy, którzy zdobyli bramki.

Potem kierowaliśmy meczem i byliśmy inteligentni, aby przygotować się w jak

najlepszy sposób na "mały" mecz we wtorek.

 

Dlaczego Totti i De Rossi? Chcesz rzeczywiście zostać w Romie na długo?

- Czuję się tu dobrze, dopóki mój cel będzie pozostawał taki sam jak kierownictwa,

nie będzie problemów. Choć wiadomo, że pragnienia trenera nie zawsze się liczą.

Dlatego mogę powiedzieć, że zawsze mam w korytarzu gotową walizkę, jednak

czuję się tutaj świetnie. Czym chcę zostać na długo. Odpowiedź brzmi: tak. Jeśli

chodzi o Tottiego i De Rossiego, ich występ był przewidziany. Nie mogliśmy

rozpocząć meczu bez kapitana. Podobała mi się postawa graczy. Widzieliśmy na

boisku 14 wilków i musi być tak zawsze.

 

Twoje słowa mają na celu zregenerowanie publiczności?

- Nie wiem, trzeba zapytać wszystkich kibiców. Liczy się to, że ufam moim graczom.

Mimo absencji Manolasa i Castana widzieliśmy mur w defensywie, bez Iturbe i

Gervinho oglądaliśmy ogień w ataku. Nieprzypadkowo mówię, że każdy gracz jest

ważny.

 

Poszukajmy minusów: dlaczego nie mogłeś dać więcej przestrzeni

Paredesowi i Ucanowi?

- Leandro zagrał pół godziny, jeśli chodzi o trzecią zmianę, miałem trzech graczy w

słabszej formie fizycznej i musiałem czekać. Problemem jest to, że zespół nigdy nie

traci piłki, nie pozwala jej opuścić boisko.... Dlaczego czekaliśmy ze zmianą 8 minut.
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Jak zacznie Roma z Bayernem?

- Jesteśmy wyraźnie outsiderami, musimy być gotowi w stu procentach i mieć

nadzieję, że Bayern będzie tylko w 70. Nie może się doczekać wtorku, będzie gorące

Olimpico. Tylko Liga Mistrzów może przynieść takie momenty. Musimy grać z

pewnością siebie, okaże się czy będą mocniejsi, jednak chcemy powiedzieć swoje.

We Włoszech trenerzy zawsze podkreślają wynik, nie występ. Odkąd

trenujesz Romę, zespół gra zawsze dobrze. Uważasz, że brak wygrania

trofeum jest niesprawiedliwy?

- Mam taką filozofię od dawna, odkąd trenowałem Digione w Ligue 2.

Koncentrujemy się nad sposobem gry, tylko w ten sposób, mamy większe szanse na

zwycięstwo. Tu, w Romie, gracze są mocni, zbudowaliśmy szeroką kadrę, aby grac

co trzy dni i odpowiadać na brak szczęścia, który może się przydarzyć.

 

Garcia dla Sky Sport

Perfekcyjny występ Romy. Pół godziny spektaklu, potem odpoczynek.

- Nie odpoczynek, a kierowanie wydarzeniami na boisku. Zdobyliśmy trzy gole w pół

godziny i szybko zamknęliśmy spotkanie. Teraz możemy koncentrować się na Lidze

Mistrzów.

 

Pytaliśmy Ljajica o twoje słowa odnośnie scudetto i powiedział nam, że

dały mu wiele motywacji.

- Ufam moim graczom i to widać. Odpowiedzieli na boisku jako zespół, to była

jedyna rzecz do zrobienia.

 

Bayern wygrał.

- Tak, we wtorek będziemy mieli Olimpico w ogniu. Nie mogę się doczekać

rozegrania tego meczu, z takim Olimpico będzie fantastycznie.
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Destro wie jak rozciągać obronę i środek pola rywali, co daje Tottiemu

więcej przestrzeni.

- Tak, pracujemy nad tym, potrzebujemy Matti, który daje głębię naszym zagraniom,

daje więcej miejsca kapitanowi.

 

W czym musi się jeszcze poprawić Ljajic?

- Zdobył pięknego gola i pracował bardzo dużo dla drużyny. Zaliczył postawę godną

wielkich graczy. Zepsuł okazję po podaniu Francesco, a potem zdobył świetną

bramkę.

 

Pjanic i Nainggolan są niezbędni?

- Nie, to był bardzo ważny mecz i potrzebowaliśmy, aby zagrali. Zaczęli spotkanie i

było przewidziane, że zejdą. Gdy mamy tylu graczy w niepełnej formie fizycznej [De

Rossi i Astori wrócili po urazach - dod.red.], czekaliśmy z trzecią zmianą. Zespół nie

daje wyjść piłce poza boisko, dlatego trudno było dokonać zmiany [śmiech].

 

De Rossi zagrał dobrze.

- Tak, to ważne dla nas, gdyż daje spokój i równowagę w środku pola, a także

porządkuje środek pola, mimo absencji Keity, który zaliczył świetny początek

sezonu.

Umieściłbyś Gaurdiolę wśród wielkich tego sportu?

- Jestem jednym z tych, którzy wiedzą, że Pep Guardiola nie podjął łatwego zadania,

gdy poszedł trenował Bayern Monachium. Wiem jednak, że jako wielki trener

pracuje i będzie pracował świetnie w Bayernie. Słyszałem jak mówią, że w

Barcelonie miał świetnych graczy i dobra gra nie była jego zasługą.

 

Ljajic dla Sky Sport

Zdobyłeś pięknego gola. Twój talent nigdy nie był poddawany pod

wątpliwość.
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- Mówiłem wiele razy: lubię schodzić z boiska po tym jak dałem z siebie wszystko dla

zespołu, jeśli strzelę, jestem szczęśliwy.

 

Garcia był zadowolony?

- Nie wiem, to pytanie do niego, nie do mnie.

Słowa Garcii o scudetto?

- Zapomnieliśmy już o meczu w Turynie, co było dziś widać. Szybko zdobyliśmy trzy

gole.

 

Podobał ci się twój gol?

- Tak, piękny.

 

Być może strzelisz też jednego z Bayernem?

-  Nie chcę mówić o nich zbyt dużo, wiadomo, że są bardzo, bardzo mocną drużyną,

z wielkimi mistrzami. Przyjadą tu i wyjdziemy na boisko dając z siebie wszystko i

starając się prowadzić naszą grę. Spróbujemy wygrać i jeśli się uda, będzie pięknie,

w przeciwnym razie weźmiemy remis.

Wracając do twojego gola: piękna asysta od Tottiego.

- Gdy Francesco zagra ci taką piłkę, wszystko staje się łatwiejsze, jak w Parmie, gdy

wypuścił mnie na sam na sam.

Destro dla Sky Sport

Na ile pomógł twój gol po zaledwie 5 minutach?

- Był ważny, gdyż odblokował mecz, to był jeden z tych trudnych meczów i zawsze

dobrze jest odblokować wynik jak najwcześniej, aby zdobyć trzy punkty.
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Przyjęliście wiadomość Garcii?

- Tak, ale jesteśmy skoncentrowani na tym od początku sezonu. Będziemy szli

własną drogą i dojdziemy do samego końca.

 

Powiedział, że zdobędziecie mistrzostwo.

- Każdej niedzieli gramy starając się prowadzić naszą grę i wygrywać.

 

Jesteście gotowi na Bayern?

- Tak, to będzie piękny mecz, spektakularny pojedynek, który rozegramy przed

naszymi kibicami.

 

Paredes dla Roma TV

W jakim czasie udało ci się wejść w pełni w mechanizmy Romy i włoskiej piłki?

- Szybko, w tym zespole to łatwe, patrząc na to jak wielu jest jakościowych graczy.

Jak się czujesz przechodząc z boku pomocy na sam środek?

- Odnajduję się dobrze, jestem zadowolony ze swojej roli i mogę grać również przed

linią obrony, tak jak próbowaliśmy z trenerem w tym tygodniu.

 

Ucan dla Roma TV

Wiele znaczący debiut. Spodziewałeś się dużo po debiucie?

- Cieszę się z szansy, jaką dał mi trener, powinienem wejść w 84 minucie i bałem

się, że w ogóle nie wejdę, piłka nie opuszczała boiska. Jestem zadowolony z

występu.

Według twojej charakterystyki, na jakiej pozycji w środku pola Romy

widzisz siebie?
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- Mamy wielu jakościowych graczy w środku pola. Jestem jednym z najmłodszych i

chcę dać z siebie wszystko tam, gdzie wystawi mnie trener. Na pewno, najlepiej

odnajduję się na boku pomocy w ustawieniu 4-3-3. Roma jest dla mnie wielką

szansa i zdaję sobie z tego sprawę.
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